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Interpelacj e Mi gdzysesyj ne.

l.W ubiegtym fygodniu wyremontowano 150 metrowy odcinek jezdni na wloclawskiej
zaparze.Za chwilg bgdzie wyknywany remontrb4di przebudowa calej jezdni na zaporze.Czy
miasto ma zs duto pieniqdry by ptacid za to samo.Od blisko roku mamy zrgr*'Bmntowane
okolo 4 miliony zlotych z ministerstws infrastruktury na ten ceL0pieszalo$d w wykonaniu
calego zadania powoduje dodatkowe koszty co jut zakrawa nt niegospodarnosd,Pnoszg o
konkretne wyja$nienin w tej sprnwir.
2.Proszg o qv'ia$nienie i naprawienie szkody na rz-eczmieszkafc6w budynku mieszkalnego przy
ulicy Cienistei 2913I .Na skutek naprawy biez4cej ulicy i podwyzszenia jej nawierzchni plot ulegt
przechyleniu i grozi z-awaleniem.Proszg pana prezydenta o wyegzekwowanie od wykonawcy
remontu drogi naprawy szkody n rzecztej wsp6lnoty.
3.Mieszkancy ulicy Zirnowej pro$zq o poloienie dywanika z warstwy bitumicznej na ich
drodze.Obecnie przy braku opad6w na ulicy kt6ra posiada jui podbudowg jest ba-rdzo duzo pyl6w i
kurzu unudniaj4cych im zycie.
4'W imieniu mieszkat'rc6w proszq o uwzgigdnienie w3'rniany chodnika w planach remontu placu
g3ea Teatrsm Impnesaryjnym.Zdegradowany cho<inik naleiy wymienic az do uticy Brzeskiej.

szg,F o raz kolejny o wypelnienie ubyk6w w ulicy Swietlanej.Najwigcej jest ich na
zeniu z ulica Bluszczowa.

6.Mieszkaricy ulicy Dzikiej pytaj4 kiedy zostanie ona utwardzona a jej dtugo*C to zaledwie okolo
100 metr6w na co nie pohzeba duzych naklad6w finansowych.
7.Na remontowanych odcinkach ulicy Plockiej w tamtej kadencji s4 ubytki ipgknigcia wzdluine najej nawierzchni.Czy te odcinki obejmuje je szcze gwarancja?Moim zdaniem poinebne jest badanie
struktury jezdniprzezwyspecjalizowane laboratorium Generalnej Dyrekcji DnOg i Autostrad.
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